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18.3 miljoen mensen wanneer je de getallen optelt in dit plan plus nog een miljoen overige inwoners 
in Nederland geeft 19.3 miljoen inwoners! Dat is bijna 2 miljoen mensen meer dan we nu al hebben 
en geen woonruimte in hebben.

https://www.tristatecity.nl/onze-visie   Het gaat niet over Mensen, de menselijke maat is zoek. Dit is 
totale digitale controle als 5G is uitgerold, mensen worden digitale slaven. Wederom een niet 
democratisch gekozen orgaan (net als wef en who) die gaat bepalen hoe wij moeten leven. Een 
clubje mensen komt 2 keer per jaar bijeen sinds enige jaren. Uitgangspunt de SDG’s van de VN, daar 
gaat het al fout (zie bijlage). Wanneer je kritiek hebt wordt je meteen geframed als complotdenker 
i.p.v. met die mensen een open discussie aan te gaan, word er een nieuw marketing verhaal bedacht,   
https://www.tristatecity.nl/contact 

Geschreven door Jasper. Foto de melkweg.be 

Dit zet je wel ff tot nadenken

Ben hier wel even stil van ….

Even wat feiten op een rij. 

👨🏻�👩🏼⚖�In 1950 hadden we in Nederland 10 miljoen inwoners. In 2020 17,4 miljoen.

👨🌾In 1950 waren er 410.000 agrarische bedrijven. In 2020 nog 53.000.

🐄🐄 In 1950 waren er 1,57 miljoen koeien en in 2020 1,6 miljoen.

https://www.tristatecity.nl/onze-visie
https://www.tristatecity.nl/contact
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🌾 Tussen 1950 en 2016 is er 550.000 hectare cultuurgrond onttrokken aan de landbouw 🚜 en 
sindsdien gaat er ieder jaar nog 7500 hectare landbouwgrond verloren aan woning 🏠🏡- en 
wegenbouw 🚧 en aan zogenaamde natuur.🏝

Van het grondoppervlak  dat nodig is om al het voedsel 🍽 te produceren om aan de behoefte van de 
Nederlanders 🇳🇱 te voldoen, is 1800 m2 per persoon nodig. 

Die ruimte hebben we niet. 🚫

In Nederland kúnnen we dus niet eens produceren wat we zelf allemaal verorberen. Dat wordt dus al 
in het buitenland geproduceerd. 

Denk aan koffie ☕�, wijn🍷, sinaasappels 🍊, bananen🍌, kiwi's �, cacao/chocola 🍫 en soja - palm- 
en zonnebloemolie 🌻. 

✈� De import van landbouwgoederen wordt geraamd op 67,1 miljard euro. 

Nederland exporteert 🚚 🚛 weliswaar voor 95,6 miljard euro, maar let wel!! ... 

Daarvan is 27,3 miljard wederuitvoer: goederen van buitenlandse 🌎 makelij die na aankomst in 
Nederland niet of nauwelijks een bewerking ondergaan en direct weer worden doorgevoerd 🔀 naar 
het buitenland. De werkelijke export is dus 68,3 miljard euro. Dat is 1,2 miljard meer dan er wordt 
geïmporteerd. 

Export bedraagt 9,5 miljard aan sierteelt 🌷🌻, 8,8 miljard aan vlees 🍖🍗, 8,6 aan zuivel 🍶🧀🍦🍼en 
ei 🍳, 7,3 aan groenten 🍆🍅🍄, 

6,2 aan fruit 🍎🍏🍐🍒🍓 en 5,8 miljard aan dranken en bier 🍺. 

Bedenk ook: alleen import 🌎 zorgt voor faillissement van ons land!  

Meer dan de helft van de geëxporteerde goederen gaat naar onze buurlanden. 

Dan is er ook nog het feit dat er 600.000 mensen in banen werken die direct afhankelijk zijn van de 
agrarische productie.

Ook een feit: 

Ammoniakuitstoot binnen de veehouderij daalde van 333 kiloton in 1990, tot 110 kiloton nu. 

Feit: 

💩Er is 9.7 miljard kilo minder mest dan in 1990.

Feit: 

�🌾 Boeren 👨🌾 hebben tussen 1990 en 2017, 187 miljoen kilo stikstof gereduceerd.

Feit: 

🐷🐮🐔 Fosfaatuitstoot 💩 is sinds 1990 gedaald met 60 miljoen.
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Feit: 

🐄 92 procent van het koeienvoer 🐮 bestaat uit gras 🍀🌾 en maïs 🌽 van NL bodem. 

Dan ook nog even deze feiten: 

In 1950 reden er 139.000 auto's 🚗 rond en in 2020 8,9 miljoen. 

In 1940 waren er 350.000 passagiers op Schiphol ✈� en in 2020 passeerden 58,2 miljoen mensen de 
incheckbalie.

Tot slot nog maar weer de opmerking dat we met 0,3% van de bevolking 👨🌾voorzien in de 
voedselvoorziening van de overige 99,7%. 

En dan met droge ogen 😳 durven te zeggen dat de boeren moeten verdwijnen.

Bronnen: RVO, CBS, WUR, NZO-Zuivel, Nieuwe Oogst

Deze feiten zijn niet door mij op een rij gezet maar door Erik Terpstra - Manager projectbeheersing 
bij Rijkswaterstaat.

Waar zijn we nu helemaal mee bezig. 

Unquote

Rutte eind 2021 bij het wef:

"Nadat de boeren geheel onteigend zijn komen er de  Food Hubs voor in de plaats."

Hij zei letterlijk; ik heb alleen nog niet genoeg "autoriteit."...

De Nederlandse regering, het World Economic Forum (WEF) en verschillende partners uit de publieke 
en private sector hebben tijdens de Davos Agenda 2021-bijeenkomst Food Innovation Hubs 
gelanceerd. De Food Innovation Hubs worden een belangrijk Multi stakeholder platform dat gebruik 
zal maken van technologie en bredere innovaties om lokale innovatie-ecosystemen voor de 
transformatie van voedselsystemen te versterken.  Het initiatief wordt gesteund door meerjarige 
financiering van de Nederlandse regering en zal een in Nederland gevestigd mondiaal 
coördinatiesecretariaat (GCS) omvatten. 
https://www.averean.com/2021/08/06/nederland-en-het-world-economic-forum-lanceren-food-
innovation-hubs-initiatief-%E2%80%8B/ 

Wederom een niet democratisch genomen besluit van dictator rutte samen met een niet 
democratisch gekozen orgaan van super miljardairs die met 1.500 privé jets komen invliegen om te 
bepalen wat 7.5 miljard mensen moeten doen.

Het is ook heel ‘logisch’ om eerst de Boeren kapot te maken en dan voedsel hubs te maken met 
rotzooi wat in fabrieken geproduceerd is met GMO zaden en nepvlees van bill gates en zijn 
trawanten.

Wanneer de vele miljarden euro’s voor de stikstof leugen en CO2 hoax nu gebruikt gaat worden om 
de Landbouw en Veeteelt biologisch en inclusief te maken hebben we over een paar jaar gezond en 
voedzaam voedsel (geen vulling zoals die vega rommel in de supermarkten vergelijkbaar met een 
frikandel). Dan houden we nog miljarden over en miljarden op de ziektekosten.

https://www.averean.com/2021/08/06/nederland-en-het-world-economic-forum-lanceren-food-innovation-hubs-initiatief-%E2%80%8B/
https://www.averean.com/2021/08/06/nederland-en-het-world-economic-forum-lanceren-food-innovation-hubs-initiatief-%E2%80%8B/
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Je hoeft geen genie te zijn om dit te bedenken is gewoon logisch nadenken en je boerenverstand 
gebruiken.
Er zit dus een heel andere agenda achter.

https://www.gelderlander.nl/home/25-000-nieuwe-huizen-in-dorp-met-1600-inwoners-gelderland-
trekt-toekomstkaart-na-grote-woede-weer-in~a7cccd64/   Voor Bart Kemp is het echter duidelijk wat 
de provincie wil. ,,Ik geloof niet dat dit een proefballon is. Eerst was er de motie om dit gebied voor 
grootschalige woningbouw aan te wijzen, later de minister die zegt dat veel pluimveehouderijen weg 
moeten. En nu de provincie. Voor mij is het duidelijk. Dit is de lijn: boeren weg voor woningen.”

https://www.youtube.com/watch?v=AwqS96VYUNI Heldere uitleg over stikstof, KDW, 
Aerius…Kijken!

https://www.gelderlander.nl/home/25-000-nieuwe-huizen-in-dorp-met-1600-inwoners-gelderland-trekt-toekomstkaart-na-grote-woede-weer-in~a7cccd64/
https://www.gelderlander.nl/home/25-000-nieuwe-huizen-in-dorp-met-1600-inwoners-gelderland-trekt-toekomstkaart-na-grote-woede-weer-in~a7cccd64/
https://www.youtube.com/watch?v=AwqS96VYUNI

